
Vragen André Blokland aan de betrokken ambtenaren van het Ministerie 

van Economische Zaken 
 

Wilt U antwoorden geven op de volgende vragen die ik heb, ook namens de met ons 

samenwerkende vissers en handelaren? 

  

1) Per welke datum hebben de overige 26 EUlanden de onderhavige EUverordening 

gepubliceerd? 

 

2) Hebben de landen België, Duitsland, Frankrijk, Spanje, Italië en Portugal de onderhavige 

EUverordening gepubliceerd en hebben zij landelijk goedgekeurd beleid gemaakt? Wordt 

er gehandhaafd en zo ja op welke wijze? 

 

3) Indien er EUlanden zijn die goedgekeurd landelijk beleid hebben gemaakt, bestaat er 

kennis van de voorwaarden die zij hebben gemaakt? 

 

4) Mijn (tussen)handelaren exporteren ook. Weet iemand of er vanaf 3 augustus NIEUWE 

beperkingen gelden, die export naar buiten de EU beïnvloeden? 

 

5) Aangezien de ‘handel’ niet vertegenwoordigd is bij het overleg en gelet op het m.i. 

geleverde broddelwerk tot nu toe.. tracht ik aan de zijlijn de vragen te stellen en kennis te 

geven..; Worden deze vragen en de geleverde kennis meegenomen in het overleg? 

6) In het laatste concept NL beleid staat een paragraaf over opslagverbod rivierkreeft in 

bunnen. Hoe gaan de andere EUlanden die beleid hebben gemaakt/beleid maken hiermee 

om? 

 

7) Opslagverbod/Transportverbod rivierkreeft in bunnen is mijns inziens een weinig zinnige 

paragraaf. Voor de Groene Hart rivierkreeftvisser zijn 7 (oktober t/m april) van de 12 

maanden meer ideaal om te stocken in buitenbunnen. Het idee van voorkoming 

verspreiding door eieren/jongen welke moederrivierkreeften bij zich kunnen hebben vereist 

nadere analyse. 

Moederrivierkreeften verzorgen hun kroost. Ze brengen hun jongen naar ‘veilige’ 

opgroeiplekken (..in de ‘swamps’ waar in NL de o.a. Grote Modderkruiper deze baby’s als 

welkome snack aannemen..). Eieren en jongen van rivierkreeften die in bunnen zitten acht 

ik kansloos. Hierbij aangetekend dat wanneer de visser binnen het Groene Hart van 

Nederland zijn rivierkreeften in bunnen opslaat hij zijn dieren opslaat in het gebied waar 

deze rivierkreeften al leven. Ik kan me nog indenken dat een vertraging van verspreiding als 

beleidspunt werkt in het geval dat “Groene Hart”rivierkreeften (= provincie: Utrecht + Zuid 

Holland + Noord Holland) niet in bunnen in andere provincies mogen worden opgeslagen. 

Als tijdelijk compromis. Verspreiding zal blijven plaatsvinden en uiteindelijk ontstaat na 

Xjaar een status waarbij de aanwezige soorten rivierkreeft hun domein overal in de EU 

hebben gevonden.. Is dit punt van kritiek meegenomen in het overleg? 



 

8) Risico van lastenverzwaring door extra handhaving en regeldruk voor visser en handelaar. 

De ontmoediging met hierdoor grote financiële economische handelsschade duurt al zo’n 

jaar lang. Daarbij de mogelijk extra lasten voor de kleine rivierkreeftvisser betekent de 

definitieve doodsteek voor hem. De kosten verbonden aan regeldruk en handhaving dienen 

eerlijk, naar draagkracht onder de NL landsbevolking te worden verdeeld, wil er nog een 

sprankje hoop op visserij & handel blijven. Is dit aspect meegenomen in de NL 

beleidsvorming?  

De binnenvisserij kent al een ‘gedrocht’ van een regeling in het wolhandkrabdossier 

gedurende de maanden september t/m november. Alleen de grote visserijen kunnen deze 

geseling aan. De extra belasting van 2500 euro kunnen zij ophoesten. De kleine visser kan 

dit niet.  De kleine visser is 3 maanden per jaar uitgeschakeld v.w.b. fuikenvisserij. Kleine 

fuiken (met anti inzwem ottervogels etc.) en korven zijn de meest geschikte vangmiddelen 

voor gerichte visserij op rivierkreeft. Wordt verruiming van de mogelijkheden om te mogen 

vissen met zulke kleine fuiken en korven meegenomen in de NL beleidsvorming? 

 


